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Aan              : De gemeenteraad 

Van             : Het college van Burgemeester en Wethouders 

Onderwerp  : vliegroutes Lelystad 

Datum        : 10 oktober 2017 

Zaaknummer : ZK17003454 

Beantwoording vragen van raadslid J.A. Mollet van de OK(é) Partij als bedoeld in artikel 36 van het 

RvO 

 

Berichtgeving in het Noord-Hollands Dagblad is aanleiding voor de heer Mollet om vragen te stellen, 

die op 19 september zijn ontvangen. Hieronder de vragen en de reactie.  

 

1. Is uw college door het Rijk of een andere organisatie op de hoogte gebracht van het 

voornemen van het verleggen van de laagvliegroutes over de Kop van Noord Holland en 

West-Friesland? Zoja, wanneer bent u daarvan op de hoogte gebracht en wat was uw 

reactie? 

 

Antwoord: bij brief van 28 september 2017 bent u hier door de voorzitter van overlegorgaan 

VVRE Westfriesland, namens alle westfriese colleges over geïnformeerd. Omdat ook wij 

verrast werden door deze berichtgeving, hebben wij in Westfries verband staatssecretaris 

Dijksma per brief gevraagd om ons met spoed te informeren over gewijzigde vliegroutes.  

 

2. Indien de laagvliegroutes verlegd gaan worden en de vakantievluchten laag over Enkhuizen 

en West-Friesland zullen gaan vliegen is bij u bekend wat de negatieve effecten op en 

gevolgen voor onze inwoners zijn op het gebied van gezondheid, geluidsoverlast en 

veiligheid? Wat gaat u doen om ons daartegen te beschermen? 

 

Antwoord: 

In onze gezamenlijke brief aan de staatssecretaris hebben wij nadrukkelijk gevraagd wat het 

wijzigen van routes voor onze regio betekent. Ook hebben wij hierbij het belang van een 

zorgvuldig proces benadrukt, zodat wij de Westfriese belangen maximaal kunnen 

behartigen. Overigens bent u via eerdergenoemde brief van 28 september 2017 en daarbij 

horende bijlagen (memo en factsheet) geïnformeerd over de door het Ministerie van IenM 

beschikbaar gestelde gegevens. 

 

3. Gaat u met de WF7 de samenwerking zoeken om de ambitie om tot de top 10 van meest 

aantrekkelijke regio’s van het land te behoren, in stand te houden en hoe gaat u dit doen? 

 

Antwoord 

Zoals u in de berichtgeving en correspondentie heeft gezien, hebben wij direct de 

samenwerking met de WF7 opgezocht en trekken wij gezamenlijk op in het contact met 

staatssecretaris Dijksma en het Ministerie van IenM. Uiteraard staan hierbij de zorg voor de 

belangen van onze inwoners en voor de aantrekkelijkheid van onze regio, voorop. 

 

4. Is bekend wat de effecten zijn op deze ontwikkeling als de laagvliegroutes over het 

IJsselmeer vanuit de richting West-Friesland zullen lopen? 
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Antwoord: in onze gezamenlijke brief aan de staatssecretaris hebben wij gevraagd wat het 

wijzigen van routes voor onze regio betekent.  

 

5. Onlangs werden wij geïnformeerd over het voornemen om het aantal stiltegebieden in onze 

gemeente omlaag te brengen, samenhang met de nieuwe aanvliegroutes werd toen niet 

gesteld, maar werden wij daarmede niet onjuist voorgelicht? 

 

Antwoord: het mogelijk voornemen van de provincie om het aantal stiltegebieden te 

beperken vloeit voort uit een advies van de Natuur en Milieufederatie aan de provincie 

Noord-Holland. In dit advies gaat de Natuur en Milieufederatie slechts in algemene termen 

in op het aspect vliegverkeer. De vluchthaven Lelystad en toekomstige ontwikkeling daarvan 

komen in het rapport niet ter sprake. 

 

Verdere procedure 

De beantwoording van de vragen zullen wij plaatsen op de lijst van ingekomen stukken van de 

eerstvolgende raadsvergadering. 


